
ZÁPISNICA

Z II. riadneho zasadania komisie výstavby a územného plánovania zo dňa 17.062016

Prítomní členovia komisie:

Vincent Nemček ,lng.arch.Anna Mäkká, Tomáš Žák, Anna Dupkalová , Matej Nemček

Zapisovatel'ka :Anna Dupkalová

Program komisie:

l.Otvorenie zasadania komisie

2.lnformácia o pripravovaných a rozpracovaných projektoch v realizácii/WC zákl.škola,centrum obce,cesty/

3.prerokovanie nových žiadostí, pripomienok, sťažností / p.Škorvan Andrej a Tomáš, Mária Králiková/

4.Diskusia

S.Rekapitulácia úloh

6.Záver

Lkornlsiu viedol predseda komisie p. Vincent Nemček

2.Predseda komisie predniesol a spoločne s členmi komisie prerokoval pripravované projekty, ktoré sa

plánujú /rekonštr.WC v škole, miestne komunikácie/ poprípade už realizujú /Centrum obce/

Pripomienky a návrhy členov komisie:

- Arch.Anna Mäkká navrhuje zmenu v projekte rekonštr.wc v Základ.škole aby sa miesto sprchového kútu použil

bidet na oboch dievčenských toaletách.

- p.Matej Nemček navrhuje posunúť priečku vstupu na toalety chlapcov prízemie tak ako na WC chlapci na

poschodí z dôvodu samostatného vstupu upratovačky k výlevke a uvoľneniu hydrantu , ktorý sa nachádza za

dverami.

3.Žiadosti občanov

Žiadosť p. Škorvan Andrej a Tomáš

Menovaný podali žiadosť o predbežné povolenie /prísrub/ stavby na pozemku č.9494./Parišovka/

Stanovisko komisie: Komisia odporúča žiadateľom aby sa obrátili so žiadosťou na spoločný stavebný úrad

v Kys.Novom Meste nakoľko nie je v právomoci komisie udeľovať povolenia k stavbe.

Nahlásenie škodovej udalosti p.Králiková Mária

P.Králiková oznámila a doložila fotodokumentáciou poškodenie mosta počas nočnej búrky zo dňa 28.0S 2016.

Stanovisko komisie: Po vykonaní obhliadky priamo na mieste komisia konštatuje, že most je poškodený avšak

z väčšej časti eróziou betónu. Samozrejme pri prílivových dažďoch dochádza k vymývaniu betónového lôžka.

Most nie je v správe obce a preto odporúčam podať sťažnosť na Lesy SR ako správcu toku rieky Neslušanka.

Finančný príspevok na opravu mosta bude posudzovať finančná komisia, ktorej predmetnú žiadosť posúvame.



4.Diskusia

V diskusii predseda komisie poinformoval o schválení Územného plánu obce .Taktiež poinformoval

o ukončení zamerania potoka a obecného vodovodu.

Na základe žiadosti p. Starostky sa opätovne prehodnotili obecné komunikácie a navrhujeme aby sa

začalo s úpravou miestnych komunikácií nasledovne.

Cesta k DOS

Cesta oproti družstvu /p.Drnda/

Cesta Burdiakovce /smer p.Jozef Svrček/

Podľa množstva finančných prostriedkov vyčlenených v rozpočte na úpravu ďalej postupovať

podľa doloženého harmonogramu.

S.Rekapitulácia úloh:

-Prerokovať s riaditeľkou ZŠ rekonštrukciu WC a v prípade pripomienok informovať

p.Starostku/v.Nemček/

-vykonať obhliadku poškodeného mosta na základe žiadosti p.Králikovej / členovia komisie/

Záver.

V Nesluši 20.06 2016




